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o- {ERE
Ik heb je mail naar de opvolger van Egoestuurd. Dat isBERIB BER. Hii staat ook in cc.

grt

van:IEEEOE.GEDEXEem invws i>Verzonden: dinsdag 1 december 2020 16:45

Aan: EARLE, BE

EAE) < SRE @ minvws.nl>; , NE

CC: BEA, SRIVIN) <BRERIPER (@ minvws.nl>; A

Onderwerp: RE: Expertmeeting Lessons Learned over GGZ en Covid-19

@minvws.nl>

) @minvws.nl>

Allen,

Ik zag dat er bij MEVA ook een team opleidingen is. Ik zal de mail dan ook doorsturen aan |IEE.Dt liikt mij gezien

het onderwerp wellicht de beste plek voor dit onderwerp.

Met vriendelijke groeten,

Ministerie van VWS

roIEEE
Mail: minvws.nl

Werkdagen:

ver:INKED)
Verzonden: dinsdag 1 december 2020 16:16

Aan: [ERFCH SEL

CC: BERL]
, REZ. 1

Onderwerp: Expertmeeting Lessons Learned over GGZ en Covid-19

Vorige week dinsdag was er een gesprek in het kader van het project Lessons Learned. Het project is een voortzetting van de ronde

expertmeetings die afgelopen zomer in het kader van Lessons Learned zijn gedaan en hebben geresulteerd in de Kamerbrief van 1

september.

Paul Blokhuis ging in gesprek met een aantal experts over wat we van de corona-crisis kunnen leren voor de GGZ-sector. Eén van

de opmerkingen die werd gemaakt ging over het aantal opleidingsplaatsen en de zorg voor het behouden van voldoende personeel

voor de GGZ. lk heb bij deze mail het verslag van dit gesprek toegevoegd.

Naar aanleiding van de opmerking hebben we een toelichting op de problematiek en verzoek voor het verruimen van het aantal

opleidingsplaatsen binnengekregen.

We zouden jullie willen vragen om dit verzoek verder op te pakken. Het is van belang om te weten dat in het gesprek expliciet is

gevraagd aan de aanwezigen welke rol zij zelf zouden kunnen spelen bij het oppakken van zaken. Er is dus de oproep gedaan om

met ideeén en plannen te komen. De staatssecretaris heeft niet toegezegd dat hij het aantal opleidingsplaatsen zal verruimen,

maar wel toegezegd dat er een follow up komt op het gesprek. Hij heeft ons ook gevraagd deze follow up te monitoren. Mogelijk

zal er dus over 3 maanden een vervolggesprek komen en zullen we voor die tijd bij jullie informeren op welke manier e.e.a. is

opgepakt.

Mochten jullie naar aanleiding van deze mail nog vragen hebben, schroom niet ons te bellen of te mailen. Ons team bestaat uit

en mire.
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Met vriendelijke groeten,

Ministerie van VWS

TeEEE
Mail: minvws.nl


